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Na een intensief en spannend jaar vond afgelopen week het Bestuurlijk Overleg MIRT BO 
MIRT) 2020 tussen de minister en staatssecretaris van Infrastructuur en Waterstaat en 
landsdeel Zuid plaats. We kijken tevreden terug op het gesprek met de bewindslieden en zijn 
content met de grote stap die we in de Brainportregio gezamenlijk hebben gezet het 
afgelopen jaar. Het resultaat van het BO MIRT is, zoals gebruikelijk, weergegeven in een brief 
aan de Tweede Kamer.  
 
In het BO MIRT is een aantal richtinggevende keuzes voor verstedelijking en bereikbaarheid 
van de Brainportregio voor de periode 2030-2040 afgesproken. De hoofdlijn van deze keuzes 
is opgenomen in een compact document. Deze keuzes vormen de basis voor een zeer 
ambitieus pakket afspraken waar een groot aantal partijen de komende jaren invulling aan 
gaat geven. Voor ons als bestuurlijke trekkers is het cruciaal dat alle partijen commitment 
hebben gegeven aan de uitwerking van een aantal majeure en urgente opgaven en we 
vervolgafspraken (ook over financiën) gaan maken in het BO MIRT van 2021. Daarmee 
zetten we concrete stappen die ervoor moeten zorgen dat de Brainportregio ook in 2040 de 
motor van de Nederlandse én regionale economie vormt. Een regio die bijdraagt aan de 
brede welvaart voor iedereen en bovendien een gezonde, leefbare en bereikbare regio is. 
 
De basis voor de afspraken in het BO MIRT zijn gelegd met het MIRT-onderzoek 
Verstedelijking en Bereikbaarheid Brainportregio. Dit onderzoek heeft bijgedragen aan de 
bestuurlijke keuzes die in de afgelopen periode zijn gemaakt. U kunt alle relevante 
documenten teruglezen op de website van SmartwayZ.NL. Ook u heeft bijgedragen aan dit 
traject. Het succes van het BO MIRT is mede te danken aan de manier waarop gemeenten, 
regionale overlegorganen, bedrijfsleven en kennisinstellingen in een intensief traject met 
elkaar inzichten hebben gedeeld en op basis daarvan keuzes hebben voorbereid. Wij willen u 
heel hartelijk danken voor uw inbreng. 
 
De afspraken uit het BO MIRT zijn niet het eindresultaat. We staan aan de start van een 
langjarig traject waarin we vanuit de kracht van de triple helix-samenwerking de 
verschillende deelopgaven gaan uitwerken in maatregelen en projecten. De uitdaging blijft 
om daarbij zowel concreet te werken aan uitvoeringsgerichte plannen en maatregelen als 
oog te houden voor de samenhang in het totale integrale pakket. Daarvoor zullen we een 
passende governance en uitvoeringsorganisatie opzetten. 
 

https://www.rijksoverheid.nl/binaries/rijksoverheid/documenten/kamerstukken/2020/11/26/bestuurlijke-overleggen-mirt-25-en-26-november-2020-voortgang-mirt-moties-en-toezeggingen/bestuurlijke-overleggen-mirt-25-en-26-november-2020-voortgang-mirt-moties-en-toezeggingen.pdf
https://www.smartwayz.nl/media/2055/two-pager-mirt-onderzoek-verstedelijking-en-bereikbaarheid-2030-2040.pdf
https://www.smartwayz.nl/nl/de-opgaven/mirt-onderzoek-brainportregio/


Wij doen weer heel graag een beroep op uw betrokkenheid en inzet. De verdere uitwerking 
en uitvoering vragen immers dat ieder zijn verantwoordelijkheid pakt. Dit vraagt om 
commitment en een traject gericht op actieve deelname van alle partijen zodat uiteindelijk 
breed gedragen besluiten kunnen worden genomen. 
 
Tenslotte willen wij u vragen om uw college en raad en uw achterban te informeren over het 
resultaat van het BO MIRT en de manier waarop we de afspraken de komende jaren 
gezamenlijk gaan uitwerken en realiseren. 
 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Christophe van der Maat | voorzitter Programmaraad SmartwayZ.NL 
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